



Emme 3.3.4 is a maintenance release that provides several enhancements and bug fixes. Emme 3.3.4 adds ArcGIS plug-in support for ESRI ArcGIS® 10 and introduces seamless access to online Bing® (Roads, Aerial and Hybrid) maps from Emme Desktop worksheets.

Emme 3.3.4 also includes enhancements and fixes to the Emme Desktop API, Emme Desktop and Emme Prompt. Consult the release notes for details.

Emme 3.3.4 is a recommended update for all. Download today! Emme is provided with a bundled ArcGIS Engine Runtime 10.0.0. If you already have the latest version of ArcGIS installed or if you want to maintain your machine on an older version of ArcGIS, you may choose to download the smaller Emme installation package.

此次最新发布的 Emme 3.3.4 版本不仅增强了部分功能,同时还修复了一些错误。Emme 3.3.4 中添加了支持 ESRI ArcGIS® 10 的 ArcGIS 组件并将 Emme 工作表与在线 Bing®(道路, 空间相结合) 地图无缝整合在一起。

Emme 3.3.4 版本还对 Emme Desktop API, Emme Desktop 及 Emme Prompt Consult 也进行了改进和修正。欲了解更多详细内容, 请查询版本说明。

我们推荐所有的 Emme 用户都更新到 Emme 3.3.4 版本, 您已经可以登录 [INRO 网站](http://www.inro.nl) 进行下载。Emme 中已经整合了 ArcGIS Engine Runtime 10.0.0。如果您已经安装了最新版本的 ArcGIS 或者您仍希望在您的计算机上保留旧版本的 ArcGIS, 您可以选择下载较小的 Emme 安装包。

## 吴宋美加设计咨询（上海）有限公司

电话: 021-65111508

传真: 021-55666027

移动电话: 13564764275

E-mail: yue.chu@wu-song.com

网址: <http://www.wu-song.com>

联系人: 储悦

邮编: 200433

地址: 上海市国定路 335 号 1 号楼 13005B 室